
Jedenáctý ročník „Splašených trubek“ v Habřině máme za sebou. 

Jak dopadl? Co je potřeba „dopilovat“ aby ten příští byl stejně dobrý, ne-li lepší 
než minulé ročníky? To jsou otázky, které si kladou organizátoři při přípravě 
dalších závodů. Nedílnou součástí této přípravy je i odezva samotných jezdců a 
v neposlední řadě odezva od samotných diváků. 
Toto jsou všechno aspekty, které se musí skloubit tak aby z toho vyšel ten 
správný závod a spokojenost byla na všech stranách.  
Z pohledu závodních jezdců, divácké veřejnosti a v neposlední řadě nás 
organizátorů, můžeme říci, že se jedenáctý ročník povedl a splnil očekávání nás 
všech. K tomu nám dopomohlo i počasí, které je tradičně výborné.  Je jasné, že 
organizátoři se snaží o zpestření závodu o atraktivní závodní stroje, jako např. 
závod sidecarů. Bohužel v letošním ročníku se nepodařilo z různých tech. 
důvodů tyto stroje zajistit. To ale neznamená, že v budoucnu je u nás 
neuvidíme, naopak. Musíme poděkovat všem, kteří se podíleli na chodu 
samotných závodů (zdravotní služba, pořadatelská služba – traťový komisaři a 
další personál). Samozřejmě se nesmí zapomenout na to nejdůležitější, pro 
koho se závody pořádají, pochopitelně pro diváky. Zde je na místě poděkovat 
divácké veřejnosti za vzorné a ohleduplné chování a vstřícnost směrem 
k traťovým komisařům.  Je třeba poděkovat všem, kteří se starali o občerstvení 
a zajišťovali po celou dobu závodů jídlo pro veřejnost. V neposlední řadě velké 
poděkování sponzorům, bez kterých bychom si nedovedli tento závod 
organizovat.  
 
M.Kl. 


